
ZAPISNIK

s 26. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 14. rujna 2020. pomoću Zoom aplikacije s početkom u 15:30 sati

Prisutni:
Upravni odbor: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Igor Kos,
Nadzorni odbor: Ksenija Cindrić Kalin, Maja Telišman Prtenjak, Jadran Jurković
Ispričani: Alen Sajko, Kornelija Špoler Čanić,

Dnevni red:

1. Verificiranje zapisnika
2. Financije, izvještaji (EMS godišnja skupština, Sekcija mladih istraživača - EMS)
3. Meteorološki izazovi 7
4. Hrvatski meteorološki časopis
5. KLIPP, ENCON
6. Razno

a. Knjižnica HMD-a
b. Dodjela Priznanja mladom meteorologu i za životno djelu u sklopu otvaranja

MI7

Ad 1. Upravni odbor je verificirao zapisnik s posljednje sjednice Upravnog odbora.

Ad 2. Trenutno stanje računa iznosi 30.812,94 kn, a blagajne 2.436,57 kn. Predsjednik je podnio
izvještaj sa Skupštine EMS-a koja se je održala elektronski putem Zoom-a. Došlo je do promjene
vodstva EMS-a. Podneseni su izvještaji, te je izglasan novi Statut kako bi se djelovanje Društva
prilagodilo novonastaloj situaciji.

Ad 3. Obzirom na razvoj situacije vezane uz pandemiju COVID-19, Meteorološki izazovi 7 će se
održati 4. i 5. studenog 2020. u elektronskom obliku putem Zoom platforme. Predavanja uživo održat
će pozvani predavači dok se ostali prijavljeni pozivaju da snime svoje predavanje koje će se objaviti na
YouTube-u. Pored video prezentacija, na stranicama konferencije objevit će se i PDF ili Power Point
prezentacije. Radi čim kvalitetnijih priprema skupa odlučeno je da se uz drugi poziv na konferenciju,
prijavljenim sudionicima pošalje anketno pitanje. Pitanje bi glasilo da li se planiraju priključiti
konferenciji u elektronskom obliku.
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Ad 4. Glavna urednica časopisa UO-u podnijela je Izvještaj o napretku izdavanja dvobroja 54/55
Časopisa. Prikupljaju se ispravci radova nakon provedenog recenzijskog postupka. Ispravke i
korekcije brojeva 52 i 53 su i dalje u tijeku.

Ad 5. Objavljeni su rezultati natječaja te jedan projekt nije prošao na natječaju. KLIPP je negativno
ocijenjen dok ENCON u svojoj kategoriji nije bio dovoljno visoko plasiran. U kontaktu s
Vjeranom Piršićem postoji ideja da se od zaklade za udruge zatraži detaljnije obrazloženje ocjene
KLIPP projekta.

Ad 6. Ivan Güttler je predložio da se kontaktira Glavna ravnateljica DHMZ-a da u okviru novih
prostorija Zavoda pokušamo naći prostor za smještaj knjižnice HMD-a. Prijedlog je prihvaćen.
Ivan Güttler je također predložio i da se u sklopu otvorenja konferencije dodjele priznanja za mladog
meteorologa te za životno djelu.

Sastanak Upravnog odbora završio je u 16:30.

Zapisničar: Mladen Rupčić
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